
 Referat af bestyrelsesmøde i Nordby Fælled grundejerforening d.24/10-18 
Tilstede: Henrik, Edyta, Steffen, Poul-Erik, Lone 
 
1) Problemstilling vedr. Hundelorte på fællesarealer. 
Lokalrådet er kontaktet. De opfordre til at alle hundeejere til at samle hundelorte op, men de her ikke 
noget igang vedr. opsætning af skrællespande.  
Naboer til vores grundejerforening har tilbudt at opsætte skrallespande og tømme dem, hvilket vi har sagt 
ja tak til.  
 
2) Udstykning Hestehaven  
Vi har fået en henvendelse vedr. gravearbejde i forbindelse med Hestehaven på vores området. Dette har vi 
give grønt lys for.  
 
3) Sten for enden af stemvejen Nordbygårdvej.  
Beboer har observeret en bil køre over kampestenen og videre på stien, som er forenden af stemvejen 
Nordbygårdvej. Bestyrelsen beslutter af få nogle større sten. Opfølgning Poul-Erik 
 
4) Lokalplan vedr. tinglysning af vores grønne arealer.  
Vi afventer svar fra kommunen. Opfølgning Henrik 
 
5) Vej reparation 
Poul-Erik har kigget men skal efterset af Plast-flex. Opfølgning Poul-Erik.  
 
6) Forespørgsel på dokumentation 
Det koster fremadrettet 500 kr. hvis en mægler vil af dokumentation lavet vedr. hussalg.  
 
7) Næste møde: Tirsdag 5/2 kl. 19:00 i Multihallen.    

 

   

 


